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Abstract (en)
A camouflage net, the area of which can attain a value of the order of 100 m<2>, consists of a lining sheet (1) reinforced over its entire surface by
the actual net (2). The latter is fastened to the lining sheet (1) by means of spaced stitches (4) which have been made continuously by a suitable
multi-needle machine and with a nylon yarn. The face and looper yarns for the machine-made stitches (4) are selected as the same colour as the
face of the lining sheet (1) to which they are applied. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un filet de camouflage dont la surface peut atteindre une valeur de l'ordre de 100 m², est constitué par une feuille de garnissage (1) renforcée sur
toute sa surface par le filet proprement dit (2). Ce dernier est fixé à la feuille de garnissage (1) par des points de couture (4) espacés, qui ont été
effectués en continu à l'aide d'une machine multi-aiguilles appropriée, et avec un fil de Nylon. Les fils du dessus et du dessous pour les coutures (4)
effectuées à la machine sont choisis de même couleur que la face de la feuille de garnissage (1) sur laquelle ils sont appliqués.
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